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Bestyrelsesmøde – tirsdag 9/5 2023             Nr.  05-2023 
 

 

Til stede: 

Allan Hundrup  Næstformand  

Michael Sevel Medlem 

Lillian Buch  Sekretær 

Jane Hattesen Kontor 

Erik Frost-Larsen Suppleant 

 

Fraværende: 

Carsten Fruergaard  Formand 

 

Bordet rundt: 

 

Jane: 

Betaling halter en del, der er blevet rykket.  

Trænere får lister over dem der skylder, så kan de rykke medlemmerne, og især sørge 

for at de nye får betalt efter prøveperioden. 

 

Når El-tids-anlæg udlejes går pengene i driften, men de bør nok i stedet hensættes til 

når der skal indkøbes nyt anlæg. 

Når EAM eller de andre bruger anlægget kan der måske betales et beløb f.eks. 1000,00 

kr. pr. gang som så også går til hensættelsen.  

 

Michael: 

Vi har gennemgået dem der har nøglebrikker og slettet alle som ikke er i klubben mere. 

Dette var ca. 50 personer.  

 

Der er blevet skiftet batteri i alle adgangs døre. 

 

De medlemmer som er overflyttet fra motion til Atletik Basis er blevet opkrævet de 

100,00 kr. ekstra så de betaler samme kontingent som øvrige.  

 

Vestkystløbet den 11/6, vi har reserveret standplads nr. 10. Alle er velkomne til at 

deltage. 

 

Marbæk, træningsaftenen torsdag den 25/5 er flyttet til Marbæk, mødested 

Marbækgaard kl. 18 

Motionsafdelingen står for arrangementet hvor der vil være sandwich og drikkevarer. 

 

Tulipanløbet er klubløb for Atletik Basis. 
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(Carsten): 

Det er vigtigt at vi får et løbsudvalg som kan stå for løb til næste år.  

Der har ikke været nogen tilmeldinger. 

Trænere må snakke med medlemmerne, også når der skal findes hjælpere til de løb der 

arrangeres.  

 

Erik: 

Der afholdes i dag 9/5 Walk og ligeledes torsdag 11/5. Det er et DGI arrangement uden 

penge i, men god reklame for klubben. 

 

Alle: 

Der skal mail ud ang. nøglebrik-depositum.  

Der skal fra medlemmerne gives tilsagn om de vil donere de 300,00 til Atletik-Elite.  

 

Fremadrettet skal der laves en blanket ved nøglebrik udlevering, her skal man afkrydse 

om man vil donere depositum til klubben eller ej. 

 

P.S.  

Referat sendes på mail til bestyrelsen og til Rune som så lægger det ind på hjemmesiden. 

 

 
Næste møde: 8. juni 2023 kl 17:00 

 

Referent:  Lillian Buch  

 

 

 

 


